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Amerykanie  przez  Polskę  chcą  dostarczać  Ukrainie  miny
przeciwpiechotne. Ukraina się nimi zaminuje, a potem przez
kilkadziesiąt lat po wojnie ukraińskie dzieci będą tracić,
życie, nogi i ręce. Ale nasz kraj, jak i 160 innych krajów
świata podpisał w 1997 roku konwencję o zakazie stosowania
takich min. Pytałem ludzi, co oni na to, że rządzący nami
zamierzają złamać postanowienia konwencji, którą podpisali? Co
sądzą o coraz częstszym łamaniu prawa międzynarodowego? Czy
ono jeszcze istnieje? Większość niestety rozumuje jak moja
koleżanka z czasów przedszkolnych, która mawiała wtedy — jeśli
czegoś nie można, a chce się tego bardzo, to… można.

Źródło: YouTube.com

https://wolnemedia.net/miny-przeciwpiechotne-dostarczac-czy-nie/
https://wolnemedia.net/miny-przeciwpiechotne-dostarczac-czy-nie/
https://www.youtube.com/watch?v=gC_DHxYB4PI

